
 

 
Motion angående uppvärmda bänkar 

 
 
 
Vid Gävle Sjukhus finns bänkar som är uppvärmda av fjärrvärme. Gävle Energi har installerat dessa, 
de värms upp av det returvatten som använts för att värma upp sjukhuset. Bänkarna har kommit att bli 
väldigt uppskattade och vi vill nu använda denna tanke på fler platser. 
 
Vid busshållplatser vore uppvärmda bänkar en förträfflig sak att ha. Kanske finns det fler ställen som 
lämpar sig? Det vore ett smart sätt att ta tillvara värmen från det vatten som redan använts till 
uppvärmning av hus, skolor, vårdinrättningar etc. 
 
Vänsterpartiet yrkar  
 
a t t  Gävle Kommun undersöker möjligheten att på olika lämpliga platser installera  
           bänkar uppvärmda av returvatten från fjärrvärme 
 
 
 
 
För Vänsterpartiet 
 
Maritha Johansson 


